



國立中山大學電機工程學系徵聘專任教師

一、申請資格：國內外大學具電機及相關領域博士學位者

二、聘任職級：教授或副教授或助理教授

三、專長：

1. 電子領域師資：專長為半導體元件、半導體製程與其他新興微電子工程相關領域為優先考量。
2. 控制領域師資：以從事非線性系統研究及應用、量子控制及智慧型控制及機器人相關應用為優先考量、
3. 人工智慧與網路領域師資：以 AI 及資訊網路安全、機器學習等為優先考量。
4. 電波領域師資：以天線、射頻積體電路、電磁相容、或電路封裝設計為優先考量。
5. 電力領域師資：以電力與能源、電力電子或能源碳中和為優先考量。
6. 積體電路研究所師資：以智慧電子電路/IC 設計、物聯網 SOC 設計、類比或數位 IC 設計或其他 IC 設計相關領域，可支援英語教學為優先考量。

四、申請時間：即日起至 115 年 12 月 31 日止。

五、申請資料：

1. 履歷，內含研究及教學規劃。
2. 博士學位畢業證書(國外學位須經駐外單位驗證)。
3. 成績單影本(僅剛畢業之博士申請人)。
4. 著作目錄，請註明屬 SCIE 之論文。
5. 代表著作 1 篇，助理教授職級參考著作至多 5 篇，副教授職級以參考著作至多 9 篇。
6. 推薦函三封。
7. 其他證明文件
8. email 請註明應徵組別與職級

※1-6 項資料為必要文件。

教師評審委員會 收

國立中山大學 電機工程學系

80424 高雄市鼓山區蓮海路 70 號

電話: 07-5252000 轉 4103/4390 傳真: 07-5254199

E-mail : chiaying@mail.ee.nsysu.edu.tw



National Sun Yat-Sen University Department of Electrical Engineering

FACULTY RECRUITMENT

Department of Electrical Engineering and Institute of Integrated Circuit Design at National Sun Yat-Sen University (NSYSU) invite applications from outstanding candidates for faculty positions (Assistant Professor, Associate Professor, or Full Professor). Applicants of all disciplines in the electrical engineering and computer science are welcome, but those in the following areas will be given priority.

(1) Semiconductor Electronics and Related Application Areas – The main expertise is in semiconductor devices, semiconductor manufacturing processes and other emerging microelectronic engineering related fields; (2) Control Theory and Related Application Areas- Design of Nonlinear Control Systems, Quantum Control, Intelligent control and related applications of robot are preferable. (3) AI & Network Related Areas – particularly Information Communication Security and AI Security, or Machine Learning, (4)EM Wave – Antennas, RFIC, Electromagnetic Compatibility, or Circuit Packaging Design; (5) Power System and Related Application Areas – Renewable Power System, Power electronics, or energy and Carbon neutrality; (6) Institute of Integrated Circuit Design; – Intelligent electronic circuits / IC design, Internet-of-Things SOC design, Analog / Digital IC design or other IC design related area, support the EMI (English as a medium instruction) courses;

Applicants should have a Ph.D. degree in electrical engineering, computer science, computer engineering, or other related fields. Responsibilities include effective teaching at the undergraduate and graduate levels, and establish a strong research program that involves supervision of graduate students and acquisition of research grants.

Applicants should arrange the following documents be sent (hard copy by mail or the corresponding PDF files by e-mail), **before December 31, 2026**, to

Faculty Search Committee
Department of Electrical Engineering
National Sun Yat-Sen University
Kaohsiung, 80424 Taiwan
E-mail: chiaying@mail.ee.nsysu.edu.tw
Phone: +886-7-5252000 ext. 4103 /4390 Fax: +886-7-5254199
URL: <http://www.ee.nsysu.edu.tw>

1. a curriculum vitae and a copy of Ph.D. diploma;
 2. publication list, please indicate papers that belong to SCIE;
 3. one representative publication paper. For assistant professor position, please provide another 5(and less) papers for reference. For associate professor position, please provide another 9(and less) papers for reference;
 4. transcript (for fresh Ph.D. applicants only);
 5. a statement of teaching and research plans;
 6. three recommendation letters;
 7. other supporting material.
- * items 1 to 6 are required.
* please annotate application position and field.